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Geen unaniem 'ja' voor rundvleesbedrijf 

VENRAY/WANSUM I SP en GroenLinks keerden zich tijdens de gemeenteraadsvergadering tegen de 
uitbreidingsplannen van een rundveehouderij aan de Helling in Wanssum. Maar de twee tegenstemmen 
hadden geen invloed op het collegevoorstel, waar de andere zes fracties (24 stemmen) wel mee akkoord 
gingen.  

Door Henk Baltussen  

  
Een rundveehouder wil ter plekke zijn bedrijf uitbreiden met een nieuwe stal en loods die buiten het 
bouwvlak valt. De van het buitengebied wil de oppositiepartij niet. Samenwerking Venray ziet het plan als 
een verbetering van het bedrijf en voor de omgeving. D66 stelde dat de bedrijfsvergroting binnen de 
wettelijke regels valt. De VVD zei, net zoals de rundveehouder, niet stil te willen blijven zitten en 
afwachten. "Hij innoveert", stelde VVD-raadslid Laura Borst, "dat is goed nieuws." PvdA-fractieleider Henk 
Bisschops constateerde dat er geen dieren bij komen en het aantal vervoersbewegingen minder wordt en 
ging daarom akkoord. CDA was kort: "Goed plan, akkoord", liet raadslid Rob Poels weten. Verantwoordelijk 
wethouder Daan Janssen hoefde verder niets te verduidelijken.  

 


